



Issue October 19th 2016



**HELVETIC  
TRUST**

Family Office & Asset Management

## *Jahresende*

Die bisherigen Charakteristika des Jahres 2016 werden bis zu seinem Ende fortbestehen. Mit Spannung werden drei Ereignisse erwartet: Der Zinsentscheid des Fed, das Verfassungsreferendum in Italien im Dezember, sowie zuvor die US-Präsidentenwahl im November. Sie sorgen weiterhin für Volatilität an den Märkten. Im Oktober gehen wir von einer leichten Schwäche im Seitwärtsmarkt aus. Bis Ende Jahr sollte jedoch vielen Marktteilnehmern bewusst werden, dass ihre Cashquote zu hoch ist. Ein anfangs nur leicht steigender, aber stetiger Trend wird vermehrt Manager dazu verleiten, ihr Bargeld zu investieren. Wir empfehlen Aktien aus den Sektoren InfoTech, Finanzen und Industrie mit einer Beimischung aus Energie und Materials.

**HELVETIC TRUST**

## **Year end**

«The characteristics that have marked 2016 look set to continue until the end of the year. Three events are eagerly awaited: The Fed's interest rate decision, Italy's constitutional referendum in December, and ahead of that the US Presidential election in November. The markets are certain to remain volatile as a result. October started with slight weakness in the flat market. By the end of the year, however, many market players should realise that their cash positions are too high. What began as only a gentle upward but steady trend will increasingly tempt managers to invest their cash. We recommend infotech, finance and industry stocks with a mix of energy and materials.»



**Contact Kay Fischer:**

**Phone +41 (0)44 215 17 17**

**fischer@h-t-p.ch**

**HELVETIC TRUST AG**

[www.helvetic-trust.ch](http://www.helvetic-trust.ch)

**London W1J6HE, 23 Berkeley Square, Mayfair, Phone +44 (0)20-3178-7217**

CH 8021 Zurich, Uraniastrasse 12, P.O.Box, Phone +41 (0)44 215 17 17

CH 3000 Bern 7, Bollwerk 15, P.O.Box, Phone +41 (0)31 313 10 00

CH 1001 Lausanne, P.O.Box 844, Phone +41 (0)21 601 64 55